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Plastic flessen  -  Recyclage

Ik verwijs naar mijn schriftelijke vragen nr. 964 van 4 mei 2021 en nr. 1207 van 2 juli 
2021, die allebei handelden over de recyclage van plastic flessen.

Uit cijfers van 2019 bleek dat van de gesorteerde 55.000 ton aan PET-flessen 42% 
gebruikt wordt voor bottle-to-bottlerecyclage, 29% voor ‘thermoformed sheets’ en 29% 
voor technische vezeltoepassingen. Verder werd ook aangegeven dat een blijvende 
stijgende trend te zien is naar meer bottle-to-bottle bij de PET-recycleerbedrijven die 
momenteel onder contract staan bij Fost Plus.

In 2020 was het aandeel bottle-to-bottlerecyclage al opgelopen tot 54% en 
thermoformed sheets naar 31%. Het aandeel technische vezel zakte tot 15%.

1. Zijn de cijfers van 2021 al beschikbaar? Hoeveel van de gesorteerde PET-flessen 
gingen naar bottle-to-bottlerecyclage, hoeveel naar ‘thermoformed sheets’ en 
hoeveel naar technische vezeltoepassingen?

2. Hoeveel ton PET-flessen werden in 2021 gesorteerd?

3. Eind 2022 zou een nieuwe recyclagefabriek openen voor PET-flessen. 

Zit dat nog steeds op schema?
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1. De cijfers over 2021 zijn nog niet beschikbaar. We verwachten de rapportage van Fost 
Plus over 2021 tegen eind maart 2022. De cijfers worden vervolgens gecontroleerd 
door de Interregionale Verpakkingscommissie alvorens officieel te worden 
goedgekeurd (vermoedelijk eind 2022 - begin 2023). Zoals ook aangegeven bij de 
vorige antwoorden verwachten we een verdere stijging voor bottle-to-bottlerecyclage.  

2. Zie vraag 1. 

3. Volgens onze laatste informatie is het project voor de nieuwe vestiging van Suez-
Sources Alma voor de recyclage van PET op schema. De opening is nog steeds voorzien 
voor eind dit jaar.


